
Jaarverslag MR CBS Wereldwijs 2023-2024 

 

 

Inleiding 

Dit is het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van Wereldwijs te Heerde. 

Dit verslag is bedoeld om als MR verantwoording af te leggen van haar activiteiten in het schooljaar 2023-
2024. 

 

Medezeggenschapsraad 

De MR bestaat uit 6 leden. Deze leden zijn als ouder of leerkracht betrokken bij de school. Vanuit deze 
betrokkenheid denken en beslissen zij mee over beleidszaken om zo een bijdrage te leveren aan een 
plezierige, veilige, werk- en leeromgeving en kwalitatief goed onderwijs op onze school. 

De MR spreekt voor ouders, leerlingen en personeel. 

 

De MR bestaat uit 3 personeelsleden en 3 ouderleden: 

Zitting in MR sinds: 

Personeelsgeleding: 

Jacquette Meijerink Vanaf september 2023  

Marjon Kanis Vanaf september 2020  Tot april 2024 
(zwangerschapsverlof) 

Jolien Brands Vanaf augustus 2021  

Janine Veldman Vanaf april 2024 (vervanging zwangerschapsverlof 
Marjon) 

 

 

Oudergeleding: 

Emile Eikendal Vanaf september 2022  

Maaike de Glee Vanaf januari 2024  

Ilona Bijsterbosch Vanaf augustus 2021 Vanaf januari 2024 voorzitter 
(vervanging Marieke) 

Marieke Tjabringa Tot januari 2024  

 

 

Vertegenwoordiging in GMR en MR Willeke Mateman (directie) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Werkwijze 

 

In het schooljaar 2023-2024 heeft de MR 5 vergaderingen gehad. 

Om ervoor te zorgen dat onderwerpen tijdig aan bod komen is de jaarplanning aangepast. Deze is te vinden 
in het activiteitenplan. Op basis van deze planning wordt de agenda samengesteld. Daarnaast wordt de 
agenda aangevuld met specifieke onderwerpen vanuit de directie of die er leven onder de ouders, leerlingen 
en personeel. Ook de onderwerpen die in de GMR worden behandeld komen ter sprake tijdens de MR 
vergaderingen. 

Willeke Mateman is als directielid een deel van de vergadering aanwezig om toelichting te geven over 
diverse onderwerpen. 

Hieronder een korte weergave van wat we besproken hebben het afgelopen schooljaar. 

 

Het groene schoolplein 

Het is de wens van Wereldwijs en Het Kristal om het schoolplein te vergroenen en aantrekkelijker te maken 
voor de kinderen. De MR is steeds geïnformeerd in de voortgang van de plannen. 

Petra heeft afgelopen maart ingesproken bij een inspraakavond van de gemeente m.b.t. dit onderwerp. 

Ook is hier aandacht aan gegeven in bijvoorbeeld De Stentor. 

Het proces is nog in volle gang. De MR zal op de hoogte worden gehouden. 

 

Klankkr8 

Klankkr8 is een pilot bedoeld voor groep 2. Dit programma is bedoeld om informatie te verzamelen over o.a. 
Letterkennis, woordenschat, fonologisch bewustzijn, auditieve discriminatie en benoemsnelheid. 

Hiervoor zijn de betreffende ouders geïnformeerd. Ook hebben zij hier toestemming voor gegeven. 

Er wordt door school gekeken of het programma Klankkr8 eventueel een goede vervanger van het huidige 
programma Bouw kan zijn. 

 

Training CNV 

Dit jaar is er door 3 ouders ( Maaike, Emile, Ilona ) en 1 personeelslid van de MR (Jacquette) een training 
vanuit de CNV gevolgd. Deze cursus bestond uit 2 avonden. 

Het onderwerp van de cursus was; Beoordeling en Advies. 

 

Groep 2 

De oudergeleding van de MR heeft instemmingsrecht op dit onderwerp. 
 
De school heeft een enquête gestuurd naar alle ouders van Wereldwijs. Hierin hebben zij enige argumenten 
gegeven. 
 
Graag had de oudergeleding van MR voorafgaand aan de enquête meegenomen willen worden in de 
vraagstelling en hoe om te gaan met de uitkomsten. 
Door de keuze van de vraagstelling in de enquête, kreeg de (o)MR helaas geen uitslag waarmee er een 
instemming of afwijzing kon worden geven. Voorafgaand zijn de kaders niet goed gesteld. 
 
Daarnaast heeft de MR vragen gesteld over hoe de kwaliteit dan verbeterd wordt en of er signalen zijn dat 
de resultaten zichtbaar slechter zijn. 
 
Het bovenstaande heeft de MR besproken met de directie, waarop zij hebben besloten het voorstel in te 
trekken. Dit gebaseerd op de punten van de (o) MR en wat de ouders in de enquête voor redenen gaven. 
 
We zullen zodra de directie met een nieuw voorstel komt, dit opnieuw met uiterste zorgvuldigheid bekijken. 

 
 



 

Subsidie basisvaardigheden 

Wereldwijs heeft een subsidie gekregen om de basisvaardigheden wat betreft rekenen, taal en spelling te 
verbeteren. 

De leerkrachten van Wereldwijs hebben een workshop gevolgd van intraverte. 
Voor rekenen is er een nieuwe methode ingezet. Er is extra aandacht voor automatiseren. 
Dit schooljaar was er nog geld beschikbaar voor extra handen, voor bijvoorbeeld onderwijsassistenten. 
 
 

Verkeersveiligheid schoolplein 

De MR heeft gesproken over het fietsen op het plein. Ouders en kinderen van beide scholen vergeten nog 
wel eens af te stappen met alle gevolgen van dien. De MR heeft meegedacht over een oplossing en 
gevraagd of directie hiermee verder wilde gaan. Er zijn bordjes geplaatst en er zijn verkeerspoppetjes 
neergezet als barrière. Daarnaast is er contact gezocht met De Kristal, om dit punt ook onder de aandacht te 
brengen bij ouders en kinderen van die school. 

Ook staan met enige regelmaat leerkrachten bij het hek om kinderen/ ouders er aan te herinneren om niet te 
fietsen op het schoolplein. 

 

Strategisch beleidsplan en schoolplan 

Stichting Cambium heeft een strategisch beleidsplan waarin de koers d.m.v. pijlers en thema’s wordt 
beschreven over een periode van 4 jaar. Dit plan is te vinden op www.stichtingcambium.nl. 

Wereldwijs heeft een eigen schoolplan, deze is te vinden op de site van de school. 

 

Communicatie school en ouders 

De directie en MR hebben diverse keren gesproken over het communiceren van school naar ouders. 

Middels een enquête zijn er waardevolle reacties en ideeën vanuit de ouders gekomen. 

Zoals; 

–  School gaat (vaak onterecht) uit van voorkennis bij ouders. 

– Het onderwijzend personeel zal (waar mogelijk) zo vroeg mogelijk informeren 

– Parro blijkt een fijn communicatiemiddel gevonden te worden 

– Dit jaar is ook de eerste editie ingezet van een koffiepraat per groep 

 

Daarnaast is er door de leerkrachten en directie een cursus gevolgd over ouderbetrokkenheid. 

 

Gezamenlijke vergadering GMR-MR 

De gemeenschappelijke medezeggenschapsraad en een aantal afgevaardigden van de MR-en van alle 
Cambium scholen hebben samen vergaderd. Een waardevolle avond waarin ervaringen werden 
uitgewisseld, zodat men weet wat er leeft op andere scholen 

 

OR en MR 

De voorzitter en penningmeester van de OC zijn op uitnodiging van de MR bij een (deel van een) 
vergadering aangesloten. 

Hierin hebben we gekeken naar de inkomsten en uitgaven van de OC. Samen is er gebrainstormd om extra 
inkomsten te genereren voor het schoolreisje. 

 

 

 

http://www.stichtingcambium.nl/


Jaarlijks terugkerende onderwerpen 

De MR wordt geïnformeerd over de formatieplannen. 

De personeelsgeleding heeft instemming verleend. 

 

De begroting is aan bod gekomen. De MR heeft vragen kunnen stellen en eventueel advies kunnen geven. 

André van Akorda is door de directie uitgenodigd om ons meer over de begroting te vertellen. 

 

Veel van de genoemde onderwerpen krijgen ook komend jaar weer de aandacht aangevuld met wellicht 
punten vanuit de achterban. 

 

Graag horen we daarom van ouders en teamleden welke zaken hen bezighouden. U kunt ons aanspreken of 
een mail sturen naar: mrwereldwijs@stichtingcambium.nl 

 
Namens de MR, 
 
voorzitter Ilona Bijsterbosch 


